裘錦秋中學(屯門)



Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號 Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site: http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

家長通告 2023-2024/040 《長空之王》電影欣賞活動

敬啟者:

為慶祝中華人民共和國成立74周年,本校獲邀參與由國際青年文化交流中心(香港)主辦的《長空之王》電影欣賞活動。電影以中國空軍的強軍之路為背景,將空軍英雄逐夢天空、守護人民、為國鑄劍的理想塑造出來,同時表現了中國空軍開拓創新、奉獻自我的偉大精神。現特函家長鼓勵同學報名參與本活動。活動詳情如下:

日期: 十月八日(星期日)

時間: 上午 10 時 30 分至中午 12 時 30 分(約 120 分鐘) 地點: 九龍圓方戲院(尖沙咀柯士甸道西 1 號圓方商場)

交通:待定費用:全免

名額: 60人(如報名人數超出限額,將以抽籤形式選出參與者)

備註: 1. 入選的學生將在稍後獲發確認通知,若學生臨時退出活動,

退出的學生須支付門票和交通等費用,特殊情況則不在此限

(如患重病或因其他重大事故);

2. 學生須參與其後的相關活動,如撰寫觀後感和分享等

如有查詢,請致電 2461 1555 與張鎮良主任聯絡。

此致

貴家長

裘錦秋中學(屯門)

陳月平校長謹啟

二零二三年九月二十日

裘錦秋中學(屯門)



Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號 Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site: http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

Parents Circular 2023-2024/040 Film Appreciation Event for "Born to Fly"

Dear Parents/Guardians,

To celebrate the 74th anniversary of the founding of the People's Republic of China, our school has been invited to participate in the Film Appreciation Event for "Born to Fly" organised by the International Youth Cultural Exchange Association (H.K). The film is set against the backdrop of the People's Liberation Army Air Force's path to becoming a strong military, depicting air force heroes' stories of pursuing their dreams in the sky and safeguarding the people and the nation. It also showcases the selfless spirit of the People's Liberation Army Air Force alongside their dedication to exploration, innovation and the greater good.

We are writing to parents to encourage their children to sign up for this event. The details of the event are as follows:

Date: 8 October (Sunday)

Time: 10:30 AM to 12:30 PM (approximately 120 minutes)

Venue: Premiere Cinemas (Shop 2130, 2/F, 1 Austin Road West, Tsim Sha Tsui, Kowloon)

Transportation: TBC Cost: Free of charge

Quota: 60 people (If the number of applications exceeds the quota, participants will be selected by

drawing lots)

Remarks:

- 1. Selected students will receive a confirmation notice later. If a student withdraws from the event at the last minute, the student must bear the cost of tickets and transportation. However, special circumstances will be considered (such as serious illness or major accidents).
- 2. Students must participate in subsequent related activities, such as writing a post-viewing reflection and sharing.

Should you have any enquiries, please contact Senior Graduate Master Cheung Chun Leung at 2461 1555.

Yours faithfully,

Chan Yuet Ping Principal